
Z á p i s
z     39. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 18. 11. 2009  
Zahájeno: 18.00 hod. Ukončeno:    18.50 hod.

Přítomni: K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, 
V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková,

Omluveni: Ing. F. Homola, Ing. Vaníček, Z. Mittner
Neomluveni: B. Beránková, D. Karásek

1. Starosta  obce  zahájil  39.  zasedání  Zastupitelstva  obce  Rajhradice  v 18.00  hodin  a 
přivítal  všechny  přítomné.  Konstatoval,  že  informace  o  konání  zasedání  byla 
zveřejněna  na  Úřední  desce  OÚ Rajhradice,  a  to  po  dobu  sedmi  dní  přede  dnem 
konání dnešního zasedání a dále konstatoval, že je přítomno 10 členů zastupitelstva, 
zastupitelstvo je tedy usnášení schopné.
Zapisovatelem byla jmenována Z. Divišová.
Starosta  uvedl,  že  zápis  z předchozího  zasedání  byl  řádně  ověřen  a  je  vyložen 
k nahlédnutí v kanceláři starosty.
Starosta vyzval zastupitele,  aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 39. 
zasedání ZO. Navrženi byli p. K. Baka a paní V. Sládková, kteří s návrhem souhlasí.
Usnesení č. 1
ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 39. zasedání ZO Rajhradice 
pana Karla Baku a paní Věru Sládkovou.
Pro: 10 - K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání.
Usnesení č. 2
ZO schvaluje následující program zasedání zastupitelstva:
1. Technický bod
2. Zpráva kontrolního výboru
3. Zpráva finančního výboru
4. Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 03510311 o poskytnutí finančních prostředků ze SFŽP 

ČR
5. Rozpočtové opatření č. 11
6. Různé 

- Zprávy z rady
7. Závěr
Pro: 10 - K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

2. Zprávu kontrolního výboru přednesla paní V. Sládková.
Usnesení č. 3
ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.
Pro: 10 - K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0



3. Zprávu finančního výboru přednesl Ing. M. Kubeš.
Usnesení č. 4
ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru.
Pro: 10 -  K. Baka,  Ing.  J.  Bednář,  V. Černý,  Ing. E.  Klašková,  Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

4. Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 03510311 o poskytnutí finančních prostředků ze Státního 
fondu  životního  prostředí   České  republiky  podepsaným  zástupcem  fondu   dne 
9.11.2009. 
Při realizaci stavby kanalizace v obci docházelo k platbám faktur i přes jiný účet než je 
uvedeno ve smlouvě č. 03510311. Dodatek č. 1 tento stav napravuje.
Usnesení č. 5
ZO  schvaluje  Dodatek  č.  1  ke  Smlouvě  č.  03510311  o  poskytnutí  finančních 
prostředků  ze  Státního  fondu  životního  prostředí   České  republiky  podepsaným 
zástupcem fondu  dne 9.11.2009 a pověřuje starostu obce jejím podpisem.
Pro: 10 -  K. Baka,  Ing.  J.  Bednář,  V. Černý,  Ing. E.  Klašková,  Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

5. Rozpočtové opatření č. 11
V příjmové části se navyšuje § 3613-pronájem nebyt.prostor o 119tis. Kč.
Ve výdajové části se převádí z § 2212-silnice 110tis. Kč na § 3639-komunální služby 
100tis. Kč a 10tis. Kč na § 6320-finanční operace. Navyšuje se § 3113-neinvestiční 
příspěvek ZŠ Chrlice o 34tis. Kč, dále se navyšuje § 6409-neinvestiční příspěvky DSO 
Cezava o 9,8tis. Kč, snižuje se § 6901-rezerva o 209,8tis. Kč a navyšuje se pol. 8124-
splátka úvěru ebm-papst o 285tis. Kč.
Celkově se rozpočet navyšuje v příjmové i výdajové části o 119tis. Kč.
Usnesení č. 6
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 11.
Pro: 10 - K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. 

Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

6. Různé
- Starosta  informoval  zastupitele  o  jednání  s panem  Wismekem  o  úpravě 

chodníku před jeho rozestavěnou nemovitostí  vedle  čísla  popisného 340 na 
ulici Hlavní. Pan Wismek přislíbil nápravu vzniklé situace dle povětrnostních 
podmínek. Nejpozdější termín byl stanoven na jaro 2010. Dále pan Wismek 
přislíbil zimní údržbu chodníku.

- Dále starosta informoval o situaci umístění plynové přípojky pro rodinný dům 
manželů Šimperových. Skutečné provedení plynové přípojky je realizováno na 
obecním pozemku p. č. 835, přestože v kolaudačním rozhodnutí a v projektové 
dokumentaci  je  uvedeno,  že  přípojka  je  realizována  na  parcele  č.  821. 
V současné  době  se  tedy  jedná  o  stavbě  na  cizím  pozemku  v rozporu 
s vydaným stavebním povolením a  kolaudačním rozhodnutím.  Náprava této 
situace je možná dvěma způsoby: buď Šimperovi provedou přeložku plynové 
přípojky tak, jak jim ukládá stavební povolení, tedy v souladu s projektovou 



dokumentací  nebo  se  tento  stav  legalizuje  zapsáním  úplatného  věcného 
břemene na části obecního pozemku.

- Starosta pozval všechny zastupitele na akci „Rozsvícení vánočního stromu“, 
které se bude konat první adventní neděli 29. 11. 2009 v 17 hodin v zahradě 
mateřské školy. Kulturní program a občerstvení zajištěno.

Zprávy z rady přednesla Ing. Klašková
- P.  Nevídal  položil  dotaz  k projednávanému  bodu  v radě  –  odvolání  člena 

komise životního prostředí, zda je toto odvolání v kompetenci rady obce.
- Starosta v reakci uvedl, že komise zřizuje a odvolává rada obce v souladu se 

zákonem č. 128/2000 Sb., § 102, odst. 2, písm. h).
Usnesení č. 7
ZO bere na vědomí zprávy z rady.
Pro: 10 - K. Baka, Ing. J. Bednář, V. Černý, Ing. E. Klašková, Ing. M. Kubeš, J. 
Lipták, V. Mátl, P. Nevídal, L. Přichystal, V. Sládková
Proti: 0
Zdržel se: 0

Ing. M. Kubeš upozornil na vznikající skládku stavebního odpadu v lokalitě Habřina 
v těsné blízkosti závlahové nádrže.
Starosta přislíbil, že osloví vlastníka pozemku o nápravu situace.

Ing. Klašková podala návrh, aby součástí tohoto zápisu byla výzva všem dlužníkům o 
úhradu všech dlužných částek. Zastupitelstvo s tímto návrhem projevilo souhlas.

VÝZVA
Zastupitelstvo obce Rajhradice vyzývá všechny občany, kteří neuhradili do dnešního 
dne poplatky za svoz domovního odpadu, poplatky za psa a kteří dluží na stočném, 
aby co nejdříve provedli nápravu a dlužné částky uhradili.
V případě, že dlužné částky nebudou uhrazeny, bude obec dále postupovat dle zákona 
o vymáhání pohledávek. Velmi neradi bychom tyto dlužné částky vymáhali pomocí 
úřadu exekutora.

7. Po vyčerpání programu starosta obce zasedání ZO v 18.50  hod. ukončil.

Zapsala: Z. Divišová Ověřili: Karel Baka

Věra Sládková




